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Summary : This study tried to explain the relationship of language sciences
with each other, and concluded in the end that the language sciences were
previously intertwined with each other. This is because there is a close connection
between phonology, morphology, grammar, and others, and when necessity
arose and those sciences were separated, the first thing that separated from them
was grammar, followed by morphology, and then other sciences began to become
independent with the passage of years.

Key words: relationship, language sciences, grammar, Sharia Sciences.
Sommaire : Cette étude a tenté d'expliquer la relation des sciences linguistiques
les unes avec les autres, et a conclu a la fin que les sciences du langage étaient
auparavant imbriquées les unes avec les autres. C'est parce qu'il y a un lien étroit
entre la phonologie, la morphologie, la grammaire et d'autres, et quand la
nécessité est apparue et que ces sciences ont €té séparées, la premiere chose qui
s'en est séparée était la grammaire, suivie de la morphologie, puis d'autres sciences
ont commencé a devenir indépendantes avec le passage des années, prenant toutes
les connaissances. Une partie de la langue comme sujet.

Mots clés: linguistique, chevauchement, phonologie, grammaire .
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